
 

Vervolgvragen n.a.v. art. 41 vragen pilot open centrum 

In de beantwoording geeft u aan dat de landelijke coronamaatregelen een plaatselijke versoepeling 
niet toelaten. Uiteraard is dat bij onze VVD-fractie ook bekend. Wij hebben echter naar aanleiding 
van deze beantwoording de volgende vervolgvragen: 

1. Bent u het met ons eens dat het bij een pilot om een testfase gaat, waarbij onderzocht wordt 
op welke wijze een centrum bij aanpassing/verruiming van de coronamaatregelen veilig kan 
functioneren?  

2. Bent u het met ons eens dat de resultaten van belang zijn voor het hele land en dat dit meer 
betekent dan enkel een plaatselijke versoepeling van de coronamaatregelen? 

3. U geeft aan dat in een andere gemeente een soortgelijk plan is gepresenteerd. Wij begrijpen 
dat het hier om de gemeente Utrecht gaat. Bent u het met ons eens dat deze gemeente niet 
met Oss te vergelijken is en dat afwijzing daar niet automatisch inhoudt dat het voor Oss ook 
niet mogelijk is? 

4. Bent u het met ons eens dat de druk op de maatschappij steeds hoger wordt en dat dit de 
behoefte aan een dergelijke pilot (juist ook vanuit de overheid) steeds groter maakt? 

5. Bent u daarom alsnog bereid om hiervoor een lobby te starten? 

 

Wij hopen op een spoedige reactie op bovenstaande vragen, 

 

Namens VVD Oss, 

Angela Smits – van den Berg 

Hilde de Wit – van der Zanden 

 

 


